

CONTENTS

VII International Scientific Conference “The Role of Science in Society”

Pedagogical Sciences

Khachaturova K.R. Universal Learning Activities in Science Lessons as Means of Developing Secondary School Pupils' Creative Potential 4

Information Science, Computer Engineering and Management

Lvovich I.Ya., Preobrazhensky A.P., Savchenko V.E. The Possibility of Developing the CAD Subsystem for Analysis of Scattering Characteristics of Hollow Structures 8

Vasilev A.S., Shegelman I.R., Shchukin P.O. Means for Shaping New Intellectual Property under Integration of University and Engineering Company..... 13

Voytin A.O., Tyutyunnik V.M. Preservation and Updating of Objects of Cultural Heritage Using Multimedia Technologies 19

Economic Sciences

Baranova N.A., Mezina L.G. Developing Entrepreneurship Education in Russia 26

Yusif Humbatov Current State and Development of Beekeeping in Azerbaijan 29

Savchenko V.E. Possibilities of Modeling Socio-Economic Development of the Region.... 33

Political Sciences

Tafotie Deffo Jerry Rowlings Reelection of Omar Al Bashir in 2015 and His Influence on the Peace Process in Darfur 26

СОДЕРЖАНИЕ

Материалы VII международной научно-практической конференции «Роль науки в развитии общества»

Педагогические науки

Хачатурова К.Р. Универсальные учебные действия на уроках естественнонаучного цикла как средство развития творческого потенциала учащихся основной школы 4

Информатика, вычислительная техника и управление

Львович И.Я., Преображенский А.П., Савченко В.Э. Возможность разработки подсистемы САПР для проведения анализа характеристик рассеяния полых структур 8

Васильев А.С., Шегельман И.Р., Щукин П.О. Инструменты формирования новой интеллектуальной собственности при интеграции работы университета и инжиниринговой компании..... 13

Войтин А.О., Тютюнник В.М. Сохранение и обновление объектов культурного наследия с помощью мультимедийных технологий..... 19

Экономические науки

Баранова Н.А., Мезина Л.Г. Тенденции развития предпринимательского образования в России..... 26

Гумбатов Ю.А. Современное состояние и развитие пчеловодства в Азербайджане 29

Савченко В.Э. Возможности моделирования социально экономического развития региона..... 33

Политология

Тафотье Деффо Джерри Ровлингс Переизбрание Омара аль Башира президентом Судана в 2015 г. и его влияние на мирный процесс в Дарфуре..... 26